

Credit card Offer Terms and Conditions:

1. The offer is available to new Citi Credit Card customers signing up for eligible products until December 31, 2023, or discontinuation of the offer, whichever comes first and who meet the participation and minimum spend requirements below.
2. This offer is exclusively provided by Citibank and is subject to Citibank Terms and Conditions.
3. To qualify for the statement credit campaign, you must be approved for a Citi card and meet the minimum spend amount within the first 90 days from the card approval as follows:
 - a. Citi Emirates Ultima: AED 1500 statement credit, subject to a minimum spend of AED 25,000.
 - b. Citi Prestige Cards: AED 1000 statement credit, subject to a minimum spend of AED 25,000.
 - c. Citi Emirates Ultimate: AED 500 statement credit, subject to a minimum spend of AED 20,000.
 - d. Citi Premier Cards: AED 400 statement credit, subject to a minimum spend of AED 10,000
 - e. Citi Emirates World: AED 150 statement credit, subject to a minimum spend of AED 5,000
 - f. Citi Cashback Card/Citi Rewards: AED 150 statement credit, subject to a minimum spend of AED 5,000.
4. The statement credit will be posted within 30 working days after the respective minimum spend criteria was achieved as per the card type.
5. This offer is not applicable for Citi Simplicity cards, existing Citi customers and Citi staff or customers who have closed a Citi Card within the last 24 months.
6. Reversed / Refunded purchases, bill payments via Citibank Online or Citi Mobile, Cash Withdrawal, payment of AMF, financial charges, bank fees, balance transfers and loan on card are not eligible for cashback and will not count towards the minimum monthly card spend specified above.
7. The customer is not eligible to receive the offer if they meet the spend criteria but fail to make any minimum payments due against their card or are on any payment block during the campaign period at the time of statement credit fulfilment.
8. This offer will not be available in conjunction with any other sign up offers / promotions.
9. All Citi Credit Cards are approved at the discretion of Citibank, N.A subject to receipt of complete documentation (in original), required information to the satisfaction of the bank and successful verification.

10. By inquiring about our services, offers or products, you will be authorizing our representatives to approach you on your contact details including your telephone/ mobile number for any product or service offered by Citibank.

11. Citibank may revise, suspend, or delete this offer without prior notice.

12. Citibank Terms and Conditions apply, are subject to change and are available upon request. For the current Terms and Conditions, please visit www.citibank.ae.

13. All offers are made available on a best-effort basis Citibank, N.A. makes no warranties and assumes no responsibility for products and services by other entity(ies).

14. Citibank, or any of its affiliates, or officers, directors, employees will not be liable for any loss, damage or expense arising out of or otherwise related to this offer.

15. The information provided on this website does not constitute the marketing of any products or services to individuals resident in the European Union, European Economic Area, Switzerland, Guernsey, Jersey, Monaco, San Marino, Vatican, The Isle of Man, the UK, Data Privacy (GDPR, LGPD & NZPA)*. The content on this website is not, and should not be construed as, an offer, invitation or solicitation to buy or sell any of the products and services mentioned herein to such individuals.

*GDPR – General Data Protection Regulation ; *LGPD – Lei Geral de Proteção de Dados Pessoais ; *NZPA – New Zealand Privacy Act

16. Citibank N.A. UAE Branch is licensed by the Central Bank of the UAE as a branch of a foreign bank.

17. Terms & Conditions apply.

شروط وأحكام عرض البطاقات الائتمانية

1. العرض متاح لعملاء بطاقة سيتي الائتمانية الذين يقومون بالتسجيل للحصول على المنتجات المؤهلة حتى تاريخ 31 ديسمبر 2023 أو وقف العرض -أيهما يحل أولاً- والذين يفون بمتطلبات المشاركة والحد الأدنى لانفاق المذكورة أدناه.
2. هذا العرض مقدم حصري من سيتي بنك، إن ايه - فرع الامارات العربية المتحدة (سيتي بنك) ويخضع للشروط والاحكام الصادرة عن سيتي بنك.
3. لغرض التأهل لحملة الرصيد الائتماني في كشف الحساب، يجب أن تتم الموافقة على حصولك على بطاقة سيتي الائتمانية واستيفاء الحد الأدنى لمبلغ الانفاق خلال أول تسعين (90) يوم من تاريخ الموافقة على إصدار البطاقة، وذلك على النحو التالي:
- أ. بطاقة طيران الامارات - سيتي ألتيميا: رصيد دائن في كشف الحساب بمبلغ 1,500 درهم إماراتي، بشرط بلوغ الحد الأدنى لانفاق 25,000 درهم إماراتي.
- ب. بطاقات سيتي برستيج: 1,000 درهم إماراتي رصيد دائن في كشف الحساب، بشرط بلوغ الحد الأدنى لانفاق 25,000 درهم إماراتي
- ج. بطاقة طيران الامارات - سيتي ألتيميت: 500 درهم إماراتي رصيد دائن في كشف الحساب، بشرط بلوغ الحد الأدنى لانفاق 20,000 درهم إماراتي
- د. سيتي بريمبر: 400 درهم إماراتي رصيد دائن في كشف الحساب، بشرط بلوغ الحد الأدنى لانفاق 10,000 درهم إماراتي
- هـ. بطاقة طيران الامارات - سيتي وورلد: 150 درهم إماراتي رصيد دائن في كشف الحساب، بشرط بلوغ الحد الأدنى لانفاق 5,000 درهم إماراتي.
- و. بطاقة سيتي كاش باك/ مكافآت سيتي: 150 درهم إماراتي رصيد دائن في كشف الحساب، بشرط بلوغ الحد الأدنى لانفاق - 5,000 درهم إماراتي
4. يتم إدراج الرصيد الدائن في كشف الحساب خلال 30 يوم عمل بعد تحقيق الحد الأدنى من معايير الانفاق وفق نوع البطاقة.
5. لا ينطبق هذا العرض على بطاقات سيتي سيمبليسي، أو عملاء سيتي الحاليين، أو موظفي سيتي، أو العملاء الذين أقفوا بطاقات سيتي خاصتهم خلال الشهور اربعة وعشرين (24) الماضية.
6. المشتريات المرتجعة/ المستردة، و سداد قيمة الفواتير عبر خدمة سيتي بنك أونلاين، أو عبر الهاتف المتحرك، وعمليات السحب النقدي، و سداد رسوم إدارة اصول، و الرسوم المالية و المصرفية، ورسوم تحويلات ارصدة ورسوم القروض على البطاقات، جميعها لا تؤهل لميزة الاسترداد النقدي، ولن يتم احتسابها ضمن الحد الأدنى لانفاق الشهري للبطاقة كما هو محدد أعلاه.
7. لن يتم تأهيل العميل لتلقي هذا العرض إذا استوفى معايير الانفاق وفشل في سداد الحد الأدنى من المدفوعات المستحقة على بطاقته أو على أي دفعة سداد، وذلك أثناء فترة الحملة وبالتزامن مع استيفاء متطلب رصيد ائتمان كشف الحساب.
8. هذا العرض غير متاح للمشاركة مع أي عروض أو حملات ترويجية أخرى يسجل فيها العميل.
9. يتم اعتماد الموافقة على طلبات إصدار بطاقات سيتي الائتمانية وفق تقدير سيتي بنك، إن ايه، وحده بشرط تسلم سيتي بنك أصول الوثائق والمعلومات المطلوبة كاملة غير منقوصة وبشكل يرضي سيتي بنك مع إتمام التحقق منها جميعها بنجاح.
10. إن استفسارك عن خدماتنا، أو عروضنا، أو منتجاتنا يعني تفويضك لممثلينا كي يتواصلوا معك للحصول على تفاصيل الاتصال الخاصة بك، بما في ذلك رقم هاتفك/ هاتفك المتحرك ليتمكنوا من تقديم أي منتج أو خدمة يقدمها سيتي بنك.
11. يجوز لسيتي بنك مراجعة محتوى هذا العرض أو تعليق العمل به أو إلغائه من دون إخطار مسبق.

12. تُطبق شروط وأحكام سيتي بنك، وتخضع للتغيير، وتكون مُتاحة عند الطلب. للاطلاع على الشروط واحكام الحالية، يرجى زيارة الموقع www.citibank.ae الالكتروني.
13. تقدم هذه العروض بناء على مبدأ أفضل الجهود المبذولة، ولا يضمن سيتي بنك إن ايه، ولا يتحمل أي مسؤولية قانونية عن المنتجات والخدمات التي يقدمها الغير.
14. إن سيتي بنك أو أي من شركاته التابعة أو مسؤوليه أو مديره أو موظفيه لن يكونوا مسؤولين قانونياً عن أي خسارة أو ضرر أو مصاريف تنشأ عن طرح هذا العرض أو تمد لها بأي صلة.
15. لا يتم تقديم المنتجات والخدمات المذكورة في هذا الموقع للأفراد المقيمين في الاتحاد الأوروبي أو المنطقة الاقتصادية الأوروبية أو سويسرا أو غيرنسي أو جيرسي أو موناكو أو سان مارينو أو الفاتيكان أو جزيرة مان أو المملكة المتحدة أو خصوصية البيانات (لائحة حماية البيانات العامة \ قانون حماية البيانات الشخصية العامة \ قانون خصوصية نيوزيلندا). المحتوى الموجود في هذه الصفحة ليس ولا ينبغي تفسيره على أنه عرض أو دعوة أو دعوة لشراء أو بيع أي من المنتجات والخدمات المذكورة هنا لمثل هؤلاء الأفراد.
16. سيتي بنك ان .ايه. فرع الإمارات العربية المتحدة مرخص من قبل البنك المركزي للإمارات العربية المتحدة كفرع لبنك أجنبي.
17. تطبق احكام والشروط.